
Protokół Nr I/2006
z Inauguracyjnej Sesji Rady Miejskiej w Zawidowie

odbytej w dniu 27 listopada 2006r. w Sali Ośrodka Kultury w Zawidowie.

Sesję rozpoczęto o godz. 16.30, przerwano o 19.30.

Ustawowy skład Rady Liczy 15 radnych, obecnych na Sesji - 15 radnych.
W sesji udział wzięli goście zaproszeni wg załączonej listy obecności.

Porządek obrad przedstawiał się następująco:
1. Uroczyste otwarcie sesji
2. Złożenie ślubowania przez radnych.
3. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnych.
4. Powołanie Przewodniczącego Rady Miejskiej.

- powołanie komisji skrutacyjnej.
5. Powołanie Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej.
6. Sprawy różne.

Ad. 1
Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Zawidowie
w kadencji 2002 – 2006. Pan Dominik Tracz.

Następnie przekazał głos najstarszemu wiekiem radnemu Panu Januszowi
Dworakowskiemu, który stwierdził ustawowe kworum zdolne do odbycia sesji
i podejmowania prawomocnych uchwał.
Powitał wszystkich radnych oraz gości zaproszonych i przedstawicieli
społeczeństwa przybyłych na sesję.

Ad. 2 i Ad. 3
Rotę ślubowania odczytał prowadzący sesję Pan Janusz Dworakowski.
Następnie najmłodszy wiekiem radny Pan Jarosław Wochniak odczytał wg
alfabetu nazwiska radnych. Wyczytany radny stojąc potwierdził fakt ślubowania
słowem „ŚLUBUJĘ” oraz „TAK MI DOPOMÓŻ BÓG”.
Następnie Zastępca Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Nell
Dziemitko wszystkim radnym wręczyła zaświadczenia o wyborze na radnego.

Przystąpiono do ustalenia porządku obrad Sesji Rady Miejskiej.
Zaproponowany przez Przewodniczącego Rady poprzedniej kadencji porządek
obrad wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z zaproszeniem. Prowadzący
sesję radny zadał pytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie zmiany
porządku obrad. Nie zgłoszono uwag. Stwierdził, że Rada Miejska będzie
obradowała na I sesji wg przedstawionego porządku obrad.



Ad. 4
Przystąpiono do wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Na Przewodniczącego Rady Miejskiej zgłoszono nw. kandydatury:
Radny Andrzej Pilarski zgłosił Panią Gabrielę Micińską. Zgłoszony radny
wyraził zgodę na kandydowanie.
Radna Jadwiga Kozłowska zgłosiła Pana Roberta Drabko. Zgłoszony radny
wyraził zgodę na kandydowanie.
15-toma głosami za Rada postanowiła zamknąć listę kandydatów na
Przewodniczącego Rady Miejskiej.
W głosowaniu jawnym 15 głosami za powołano Komisję Skrutacyjną
w składzie:
1. Teresa Brud
2. Janina Kwolek
3. Małgorzata Panasik.

Komisja w ww. składzie przystąpiła do prac związanych z przygotowaniem kart
do głosowania. Ogłoszono 15 minutową przerwę.

Radna Teresa Brud podała zasady głosowania.
Pani Maria Szkwarek zgłosiła następujące uwagi: wyraz „Regulamin” należy
zastąpić słowem „zasady głosowania”. W statucie pkt 4 – za głosy ważne uważa
się, te które oddano. Poprosiła radcę prawnego o zabranie głosu, czy zapisy
regulaminu są zgodne ze statutem. Adwokat dodał, że w zasadzie stosuje się
zapisy statutu. Zmieniono zasady zapisu par. 3 regulaminu, dodano zapis, że
„nie postawienie znaku x w żadnej kratce oznacza wstrzymanie się od głosu”.
Po przeliczeniu kart do głosowania Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej
przedstawił wyniki głosowania:
Radny Drabko Robert otrzymał 8 głosów za
Radna Gabriela Micińska otrzymała głosów za 7
Wstrzymało się 0 radnych.
Wybranym na przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie został Pan
Robert Drabko.

Jest to Uchwała Nr I/1/2006 z dnia 27 listopada 2006r. w sprawie wyboru
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie.

Prowadzący sesję pogratulował wyboru i poprosił o dalsze prowadzenie sesji.

Ad. 5
Na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Zawidowie zgłoszono następujące
kandydatury nw. radnych:
1. Małgorzata Panasik – zgłoszona przez Janusza Dworakowskiego,
2. Jan Dworakowski – zgłoszony przez Jadwigę Kozłowską.



Z uwagi na fakt, że Pani Małgorzata Panasik pracowała w Komisji Skrutacyjnej,
Przewodniczący Rady poprosił o wskazanie osoby, która będzie pracowała w
Komisji. Zgłoszono kandydaturę Pani Jadwigi Kozłowskiej, przyjęto
kandydaturę Pani Jadwigi Kozłowskiej.

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie.
Komisja przystąpiła do przygotowania kart do głosowania. Następnie podała
zasady głosowania.

Radni: Gabriela Micińska, Andrzej Pilarski, Jarosław Wochniak, Maria
Szkwarek opuścili salę obrad.

Po powrocie radnej Marii Szkwarek udział w Sesji brało 12 radnych.
Rozpoczęto głosowanie.
Przewodniczący Rady odczytał listę obecności, w celu stwierdzenia, czy jest
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. Stwierdził, że na Sali
obecnych jest 12 radnych. Zapytał się radcy prawnego ile głosów jest
niezbędnych celem podjęcia prawomocnej uchwały o powołaniu
Wiceprzewodniczących  Rady. Adwokat odpowiedział, że 7.
W trakcie liczenia głosów doszło 3 radnych, tj. radna Gabriela Micińska, radny
Andrzej Pilarski i radny Jarosław Wochniak.
Przewodniczący stwierdził, że po głosowaniu w sesji udział bierze 15 osób.

Po przeliczeniu głosów radna Teresa Brud przedstawiła wynik głosowania, i tak:
1. Dworakowski Jan otrzymał 6 głosów za
2. Panasik Małgorzata otrzymała 7 głosów za

W wyniku głosowania tajnego Wiceprzewodniczącym Rady została Pani
Małgorzata Panasik.

Głos zabrała Pani Janina Kwolek, która stwierdziła, że zapisy statutu stanowią,
że głosów nieważnych nie bierze się pod uwagę i Pan Janusz Dworakowski
został wiceprzewodniczącym, gdyż było 11 głosów ważnych, w tym 4 głosy
wstrzymujące się i 1 głos nieważny.
Głos zabrała Pani Maria Szkwarek i Pan Andrzej Pilarski, który stwierdził, że
uchwała została podjęta - polegająca na tym, że został wybrany
Wiceprzewodniczący Rady. Pan radny Andrzej Pilarski powiedział, że uchwałę
przyjęto i nie można po raz kolejny głosować tę samą uchwałę. Zaproponował
żeby Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku.
Pani Janina Kwolek poprosiła, żeby Pan radca prawny przygotował interpretację
art. 19 ustawy o samorządzie gminnym, z uwagi na fakt, że radni są tylko
obywatelami, którzy tutaj mają służyć społeczeństwu. Poprosiła o jednoznaczną
interpretację. Pan radca prawny przygotuje opinię.



Pan radny Andrzej Pilarski powiedział, że Pan radca prawny powinien podać
właściwą interpretację. Opinia radcy może być dyskusyjna i to Rada decyduje
czy ją przyjmuje czy nie.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował - kto jest za przerwaniem w tym
miejscu punktu 5.
Radny Andrzej Pilarski zaproponował, że ze względu na spore zainteresowanie
ze strony mieszkańców należy zmienić porządek obrad. Pan Andrzej Pilarski
zaproponował Panią Gabrielę Micińską na stanowisko przewodniczącego Rady
i chce wytłumaczyć dlaczego złożył tę propozycję.
Przewodniczący Rady złożył wniosek o zakończenie punktu 5 porządku obrad i
przejście do punktu 6. Wybór drugiego wiceprzewodniczącego nastąpi na
następnej sesji. Poddano pod głosowanie: 8 za, przeciw 6, wstrzymał się 1.

Ad. 6
W sprawach różnych
Głos zabrał Pan Andrzej Pilarski: Wybór częściowy Prezydium Rady to nie jest
dobry układ dla miasta. Przedstawił, że jest znacznie lepsza alternatywa dla
miasta. Miała ona polegać na tym, że Pani Gabriela Micińska mogła być
Przewodniczącym, Zastępcą Andrzej Pilarski i Zastępcą Robert Drabko.
Alternatywa ta proponowała obiektywizm, szeroką wiedzę, doświadczenie
samorządowe a nie zakulisowe układy. Niestety wybór prezydium Rady to
układanka, która poukładała się przed dzisiejszą sesją. Wynik był przesądzony z
góry.
Ostatnie słowo skierowane do Gabrieli Micińskiej – „przegraliśmy bitwę, ale
wojna niezakończona”.

Następnie głos zabrała Pani Micińska – Pan mecenas nie był przygotowany, nie
spodziewał się tej sytuacji i tak prostych pytań.

Pani Maria Szkwarek powiedziała, że z punktu prawnego każde głosowanie
kończy się podjęciem uchwały, a nie przegłosowano uchwały w sprawie wyboru
wiceprzewodniczącego.

Pan Jan Dworakowski odniósł się do wypowiedzi Pan Pilarskiego, była  złożona
propozycja, aby  Pan Andrzej Pilarski został Przewodniczącym, a Pan Pilarski
stchórzył i odmówił, wprowadzając zatem mieszkańców w błąd.

Pani Janina Kwolek – kto złożył propozycję kandydatury Pana Pilarskiego na
Przewodniczącego, przecież nikt.

Pan Andrzej Pilarski – rozważaliśmy takie warianty, w jakim gronie wszyscy
wiemy, ale kolektywnie w gronie widocznym, ściśle określonym kierujemy się
dobrem miasta. A układ taki byłby dobry. Byłaby możliwość oddziaływania na



działania Burmistrza. W „gronie” stwierdzono, że „grono” kierują się dobrem
miasta. Radnego układy nie interesują.

Radna Jadwiga Kozłowska – bardzo zabolały ją słowa wypowiedziane przez
Pana Andrzeja Pilarskiego. Co czują wychowankowie Pana po takich słowach.
Skoro zdecydowaliśmy się na kandydowanie i społeczeństwo wybrało nas na
radnych to powinniśmy to mieć na sercu. Wyborcy zdecydowali, że to my
będziemy ich reprezentować, i róbmy to w sposób dobry dla Zawidowa.

Pan Dworakowski – jeśli chodzi o dobro Zawidowa - zaproponował żeby radni
podali sobie rękę i działali dla dobra Miasta.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada musi podjąć decyzję o wyborze
Przewodniczącego. Są ludzie Pana Sontowskiego i Pani Micińskiej. Widzi tu
grupę  osób, które chcą zrobić coś dla miasta i są też Ci, co są bezradni. W
każdej chwili można odwołać Przewodniczącego. Jeżeli ktoś będzie proponował
dla miasta coś dobrego to dobrze. Słyszał dzisiaj o czerwonych pająkach –
powiedział, że ma 30 lat i wtedy miał 13, więc nie powinno się to do niego
odnosić.

Pani Janina Kwolek pogratulowała Przewodniczącemu, że wykazał się bardzo
dużym wyczuciem politycznym, oraz „jeżeli Przewodniczący będąc
świadomym, że czerwony pająk jego nie dotyczy, a jedynie zasłyszane jakieś
tam opinie nie wiadomo skąd, to nie jest Pan lepszy od żadnego z nas”.

Zrealizowany został porządek obrad bez punktu piątego, Przewodniczący
ogłosił przerwanie sesji Rady.
Na tym zakończono.

Przewodniczący Rady Miejskiej
 Robert Drabko



Protokół z Sesji Nr I/2006 – spisany w dniu 1 grudnia 2006r. –
– dokończenie Sesji.

Sesję rozpoczęto o godz. 11.05, zakończono o 11.45.
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Robert
Drabko stwierdził, że w Sesji uczestniczy 14 radnych.

Powitał przybyłych gości.

Powiedział, że wznawiamy Sesję, przekazał głos radcy prawnemu.

Radca prawny Urzędu powiedział, że karta do głosowania, na której zakreślono
więcej kratek przy wyborze 2 wiceprzewodniczych jest kartą ważną i głosem
ważnym. Opinia prawna zostanie dołączona do protokołu.

Komisja skrutacyjna powinna sporządzić nowy protokół.

Radna Kwolek – czy tryb przyjętego głosowania jest ważny?
Radca prawny – zgodnie ze statutem i ustawą tak.

Radny Gorgolik – ile głosów otrzymali wiceprzewodniczący?
Radca prawny powiedział – Radna Panasik otrzymała 8 głosów, radny
Dworakowski – 7 głosów.

Przewodniczący ogłosił 15 minutową przerwę.

Po przerwie Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o
odczytanie protokołu, który stanowi załącznik do protokołu.
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych,
4 głosy nieważne
8 głosów ważnych
Na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Zawidowie wybrano:
Małgorzatę Panasik – 8 głosów
Janusz Dworakowski – 7 głosów.

Przewodniczący odczytał Uchwałę Nr I/2/2006 w sprawie wyboru
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Zawidowie.

Zakończył obrady I sesji Rady Miejskiej w Zawidowie.

Protokolant: Przewodniczący Rady Miejskiej
Marcin Rogacki

  Robert Drabko


